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Sloop woningen Westergo 
Op 19 juni j.l. hebben de gemeente 

Zoetermeer en de woningcorporatie  
De Goede Woning (DGW) een 
inloopbijeenkomst gehouden voor de 

bewoners en omwonenden van de 
bungalows aan het Westergo. DGW is  

van plan om de woningen te slopen en 
twee lagen woningen terug te bouwen. 
Al vier jaar strijden bewoners en 

omwonenden samen met de SP tegen 
deze plannen, want volgens de 

bewoners zijn de woningen prima te 
renoveren. Volgens de omwonenden zal 
nieuwbouw van twee lagen veel inbreuk 

maken op hun privacy en woongenot. 
En ondanks de vele bezwaren, ook 

tijdens de eerste inloopavond, zet DGW 
het plan om te slopen toch door. 

Inmiddels hebben ook de omwonenden 
van de flatjes aan het Oostergo zich 
verenigd in een actiecomité want ook 

daar wil DGW de flatjes slopen en 
nieuwbouw plegen met een extra 

woonlaag. De twee actiecomités werken 
inmiddels samen en houden de boel 
scherp in de gaten. De planning is dat 

in 2026 de sloop en nieuwbouw 
uitgevoerd zullen worden, maar tot die 

tijd zijn er nog veel mogelijkheden om 
bezwaar te maken. Daar zullen de 
actiecomités waar nodig, zeker gebruik 

van maken 
  

Heidag fractie/bestuur 
Soms moet je eens even stilstaan en 

kijken of je nog goed bezig bent en hoe  
je verder gaat.  

Dat heeft de fractie samen met het 
bestuur ook gedaan. Onder begeleiding 
van de regiovertegenwoordiger hebben 

we gekeken waar we staan en waar we  
naartoe willen. Want het klinkt nog ver 

weg maar het gaat sneller dan je 
denkt: gemeenteraadsverkiezingen 

maart 2026.  
 

 
 
 
Het was een intensieve maar 

vruchtbare dag waarbij zaken goed 
besproken zijn. Een van de conclusies 

is dat we jullie meer willen betrekken 
bij de afdeling.  Dat kan via 
themabijeenkomsten of  gezellige 

avonden. Maar misschien heb jij hier 
ook wel ideeën over. Wat zou voor jou 

een reden zijn om actiever te worden in 
de afdeling?  Laat het vooral weten via 
zoetermeer@sp.nl.  
 

Ondertussen in de raad ……… 
Binnen een tijdsbestek van 8 dagen zijn  
2 belangrijke vergaderingen uit een 

politiek jaar besproken. Het gaat om 
het bespreken van de resultaten over 
2023 en de perspectiefnota voor het 

komende jaar. Het jaar 2023 werd 
afgesloten met een positief resultaat 

van 10 miljoen euro. Terwijl de 
gemeente meldt dat dit een mooi 
resultaat is, vertelt de SP in de 

vergadering een kritischer verhaal door 
naar de onderliggende cijfers te kijken. 

Daaruit blijkt dan dat zo’n 60% wordt 
veroorzaakt door niet uitgevoerde 

taken naast een te hoge OZB-
opbrengst die naar onze inwoners gaat 
terugvloeien in 2025. Daarnaast is 

aandacht gevraagd voor de forse 
overschrijdingen in de jeugdzorg en    

de hervormingsagenda. 

Tijdens de behandeling van de 
perspectiefnota, die de hele dag duurt, 

worden afspraken gemaakt over de 
wijze waarop de begroting 2025 moet 

worden opgesteld. Er zijn 59 moties   
en 2 amendementen ingediend.        
Van de voorstellen werden 20 moties 

aangenomen. De overige 
amendementen haalden het niet.   



 

De SP heeft in haar bijdrage met 
moties extra aandacht gevraagd voor 

het verschil in onderhoudsniveau per 
wijk, een landelijk PFAS-verbod, het 

erfgoedcentrum, amateurverenigingen, 
en de schietsportvereniging. Naast de 
moties hebben we ook stilgestaan bij 

problemen rondom de WMO-zorg. We 
haalden daarbij het voorbeeld aan van 

een mevrouw die al 3,5 week zat te 
wachten op de reparatie van haar 
rolstoel, waardoor zij niet in staat was 

om naar buiten te gaan. Onze motie 
over de schietsportvereniging kreeg 

een toezegging van de wethouder dat 
hij in overleg zou treden met de 
vereniging over de energiekosten, 

waarop wij de motie konden intrekken.  

In de laatste raadvergadering, voordat 

de vakantieperiode aanbreekt, hebben 
we afscheid genomen van wethouder 

Ter Laak en de nieuwe wethouder 
Frinking geïnstalleerd. Daarnaast 
hebben we afscheid genomen van de 

heer Louw van de PvdA. Dit betekent 
ook dat er 2 nieuwe raadsleden zijn 

geïnstalleerd zijnde de heren Nikerk en 
Proosdij. Na al die festiviteiten werd er 
ook nog vergaderd. Bij het eerste 

onderwerp ging het over de plannen 
voor de Entree omdat er minder ruimte 

voor kantoren is gepland waardoor er 
meer ruimte is ontstaan voor woningen. 
De nadruk lag met name op het aantal 

te realiseren woningen. De SP heeft 
daarbij aandacht gevraagd voor een 

goede verdeling van type woningen, 
sociale huur, middenhuur en goedkope 
koop met daarbij voldoende ruimte 

voor groen en water. De inbreng van de 
seniorenmakelaar moet daarbij ook niet 

vergeten worden. En niet onbelangrijk 
voor de huidige buurtbewoners is dat 
ze een plek hebben gekregen om over 

de plannen te kunnen meepraten. 
Het tweede onderwerp ging over de 

plannen voor het Edisonpark. Hier 
hebben we eveneens aandacht 
gevraagd voor de verdeling van het 

soort woningen dat in de plannen zit en 
de gevolgen vanuit de verkeersanalyse.  

Hieruit kwam naar voren dat het 
drukker wordt in Seghwaert op de 
Gaardedreef en in Palenstein op de   

Van Aalstlaan. We hebben de 

wethouder gevraagd om hier 
voortvarend mee aan de slag te gaan 

en niet achterover te gaan leunen.  

Recept van de maand 

Polenta met erwtjes en tomaat 

 

Ingrediënten (4 personen) 

1 ui, 3 takjes verse tijm, 2 teentjes 
knoflook, 1 eetlepel olijfolie, 60 ml 

slagroom, 2 eetlepels Parmezaanse 
kaassnippers, 125 gram polenta, 150 
gram maïs, 200 gram doperwtjes, 5 

eetlepels groene pesto, 240 gram 
gekonfijte tomaatjes. 

 
Bereidingswijze 
Snipper de ui en ris de blaadjes tijm 

van de takjes. Snijd de knoflook fijn. 
Verhit de olie in een pan en fruit de ui, 

knoflook en tijm in 4 minuten. Voeg de 
polenta, eventueel een snufje zout, en 
600 ml water toe. Breng het geheel aan 

de kook en gaar het circa 10 minuten. 
Let op: blijf voortdurend roeren.Voeg 

de room en Parmezaanse kaas toe en 
roer goed door. 

Verwarm de maïs samen met de 

doperwtjes en de pesto. Verdeel de 
polenta over vier borden samen met de 

tomaatjes, doperwtjes en maïs. 
 
Eet smakelijk! 

 
 

 
Het bestuur van de SP wenst 

iedereen een fijne vakantie toe! 
 


